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Статья посвящена анализу актуальных трендов на рынке труда, связанных с пандемий но-
вой коронавирусной инфекции, соотношений «формальной» и «неформальной» экономики в 
сфере трудовых ресурсов. Авторы исследуют различные подходы к проблеме определения осо-
бенностей экономической природы неформальной занятости. Представлена авторская модель 
оценки неформальной занятости, описываются факторы, связанные с пандемией.
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The article is dedicated to the analysis of relevant trends on the labor market related to the 
pandemic of the new coronavirus infection, the correlation between “formal” and “informal” economy 
in the sphere of labor resources. The author studies various approaches towards the problem of the 
determination of peculiarities of the economic nature of informal employment. The paper presents the 
author’s model of evaluation of informal employment, describes the factors related to the pandemic.
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